
    R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 21.12.2015, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN 

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul vicepreşedinte  Iova Ilie:

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de consilieri judeţeni.  
Lipsesc motivat: domnul președinte Sorin Frunzăverde, domnul consilier Roșeți

Gheorghe și domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian.
Se supune la vot motivarea domnului  președinte Sorin Frunzăverde, domnului

consilier Roșeți Gheorghe și a domnului consilier Dumitrescu Romeo Traian. Se aprobă
în unanimitate.

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.750/15.12.2015, comunicată domnilor
consilieri în scris prin adresa nr.IV/20762/16.12.2015, potrivit art.94 alin.1 din Legea
nr.215/2001  a  administraţiei  publice  locale,  republicată  în  2007,  cu  modificările  şi
completările  ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa  nr.I/20681/15.12.2015  şi  s-a  adus  la
cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data
17.12.2015.

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu.
Participă  ca  invitaţi:  domnul  subprefect  Purec  Sebastian,  reprezentanţi  ai

instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai
aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: TVR Timișoara, BANAT TV”,
„Radio  România  Reşiţa,  Cotidianul  ”Jurnal  de  Caraș-Severin”,  AGERPRES,
Publicația  on-line  Argument-cs.ro  Publicația  on-line  EXPRESSDEBANAT.RO,
Publicația on-line INFOCS.RO.

Ordinea de zi a fost anunţată publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  validarea  mandatului  de  consilier  județean  al

domnului Minea Mihai.
2.Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  și  completarea  Hotărârii  Consiliului

Județean Caraș-Severin nr.128/23.06.2012 de constituire a Consiliului Județean Caraș-
Severin, cu modificările și completările ulterioare.
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3.Proiect  de hotărâre privind rectificarea bugetului  propriu al  Județului  Caraș-
Severin, pe anul 2015.

4.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean
nr.27/12.02.2015 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituțiilor și
serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Județean sau finanțate de către acesta,
pe anul 2015, modificată.

5.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean
nr.30/12.02.2015 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituțiilor și
serviciilor de sub autoritatea Consiliului Județean sau finanțate de către acesta pe sursa
E, pe anul 2015, modificată.

6.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean
nr.31/12.02.2015  privind  aprobarea  bugetului  de  venituri  și  cheltuieli  al  Spitalului
Județean  de  Urgență  Reșița,  instituție  de  sub  autoritatea  Consiliului  Județean  sau
finanțată de către acesta pe sursa F, pe anul 2015, modificată. 

7.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean
nr.32/12.02.2015 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituțiilor și
serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Județean sau finanțate de către acesta
pe sursa G, pe anul 2015, modificată și completată.

8.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean Caraș-
Severin  nr.36/12.02.2015  privind  aprobarea  ”Programului  lucrărilor  de  drumuri
județene” pentru anul 2015, cu modificările ulterioare.

9.Proiect de hotărâre pentru stabilirea normativelor proprii de cheltuieli privitoare
la acțiunile  de protocol,  costurile pentru convorbiri  telefonice,  precum și  dotarea cu
autovehicule  din  parcul  auto  al  Consiliului  Județean  Caraș-Severin,  precum  și  al
instituțiilor și serviciilor publice din subordine. 

10.Proiect de hotărâre  privind constituirea unui drept real de administrare  asupra
imobilelor denumite ”Spitalul Județean-Staționar I, Staționar II și Staționar III”, situate
în municipiul Reșița, aflate în domeniul public al județului Caraș-Severin, în favoarea
Spitalului Județean de Urgență Reșița.

11.Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept real de administrare  asupra
imobilului situat în Reșița, Calea Timișorii, nr.26, aflat în domeniul public al județului
Caraș-Severin, în favoarea Serviciului de Ambulanță Caraș-Severin.

12.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.79/2014  privind aprobarea  organigramei, a statului  funcţiilor de demnitate
publică  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  aparatului  de  specialitate  al  Consiliului  Judeţean
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statelor de funcții ale
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin. 

14.Proiect de hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-
Severin nr.121/30.07.2013 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale
Camerei Agricole a judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.
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15.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  anexei  la  Hotărârea  Consiliului
Județean  nr.39/27.02.2014  privind  modificarea  Programului  de  transport  public
județean  de  persoane  realizat  prin  curse  regulate  pentru  traseele  din  judetul  Caraș-
Severin, pentru perioada 01.01.2014 - 30.06.2019, modificată. 

16.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș -
Severin nr.166/30.09.2014 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale
Complexului  de  Servicii  Sociale  Comunitare  pentru  Persoane  Adulte  Reșița,  cu
modificările și completările ulterioare.  

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2016, a concediului de
odihnă neefectuat  în  anul  2015,  de către  preşedintele  şi  vicepreşedintele  Consiliului
Judeţean Caraş-Severin, domnul Sorin Frunzăverde, domnul şi domnul Ilie Iova.

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului manifestărilor culturale şi
activităţilor metodice ale Bibliotecii Judeţene ”Paul Iorgovici”Caraş-Severin, pe anul
2016.

19.Proiect  de  hotărâre  privind  revocarea  mandatului  acordat  reprezentantului
Județului  Caraș-Severin în Adunarea generală  a asociaților  Asociației  de Dezvoltare
Intercomunitară ”Acvabanat” Caraș-Severin.

20.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  și  completarea  Hotărârii  Consiliului
Județean nr.98/2008 privind aprobarea Actului Constitutiv și al Statutului Asociației de
Dezvoltare Intercomunitară ”Acvabanat” Caraș-Severin, cu modificările și completările
ulterioare. 

21.Proiect  de  hotărâre  privind  revocarea  mandatului  acordat  reprezentantului
Județului  Caraș-Severin în Adunarea generală  a asociaților  Asociației  de Dezvoltare
Intercomunitară ”Intercom Deșeuri Caraș-Severin”.

22.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  și  completarea  Hotărârii  Consiliului
Județean nr.99/2008 privind aprobarea Actului Constitutiv și al Statutului Asociației de
Dezvoltare  Intercomunitară  ”Intercom  Deșeuri  Caraș-Severin”,  cu  modificările  și
completările ulterioare.

23.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  și  completarea  Hotărârii  Consiliului
Județean  nr.139/2008  privind  aprobarea  participării  județului  Caraș-Severin  la
constituirea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru Managementul Situațiilor
de Urgență – ADIVEST, cu modificările și completările ulterioare.

24.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  și  completarea  Hotărârii  Consiliului
Județean Caraș-Severin nr.195/2006 privind numirea Comisiei tehnice de amenajare a
teritoriului și urbanism, cu modificările și completările ulterioare. 

25.Situația Plăților efectuate de S.C.Fabrica de Produse Lactate Oravița S.A.
26.Informare privind modul de îndeplinire a mandatului expres acordat domnului

Virgil Popa, prin Hotărârea Consiliului Județean Caraș-Severin nr.185/13.10.2015, în
vederea asigurării  îndeplinirii  procedurilor  legale  referitoare la lichidarea și  radierea
Asociației Clubului Sportiv Caraș-Severin.

27.Informare privind exercitarea mandatului expres de reprezentare a autorităților
publice tutelare în Adunarea Generală a Acționarilor a S.C.AQUACARAȘ S.A.
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28.Analiza  modului  în  care  sunt  îndeplinite  sarcinile  ce  revin  administraţiei
publice judeţene pe linia pregătirii economiei şi teritoriului pentru apărare şi stabilirea
măsurilor ce se impun.

29.Informare  privind  nivelul  de  asigurare  a  securității  și  siguranței  civice  a
comunității, în 9 luni – 2015.

30.Întrebări. Interpelări.

Procedura de urgență: 
Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean  Caraș-

Severin  nr.71/24.04.2014  privind  aprobarea  promovării  proiectului  ”Achiziționare
echipamente  specifice  pentru  îmbunătățirea  capacității  și  calității  sistemului  de
intervenție în situații de urgență și pentru acordarea asistenței medicale de urgență și a
primului ajutor calificat în Regiunea Vest etapa a III-a”. 

Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Domnilor consilieri, stimați colegi din cadrul
Consiliului  Județean,  vă rog,  să-mi  permiteți,  să  mulțumesc  Prea Onoratului  părinte
protopop, Prea Onoraților  părinți, pentru că de fiecare dată, în pragul sărbătorilor, își
fac timp să vină, să ne încânte cu colinde. Le mulțumesc încă odată pentru amabilitate și
sper că, așa cum o fac de fiecare dată, să ne încânte prin aceste minunate colinde, în
pragul sărbătorilor de iarnă. Vă rog.

În continuare, are loc un moment de colinde. 

Prea Onoratul părinte Berbentia Petru –protopopul Reșiței: Anul care vine să fie
cu mai multă sănătate și mai multă liniște decât anul acesta, cu cât mai multe împliniri,
decât anul care se sfârșește.  Vă dorim să ne întâlnim tot în putere, că atunci totul e
posibil. Vă dorim ani mulți și fericiți! Dumnezeu să vă ajute! (Aplauze)

Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Și noi vă mulțumim foarte mult pentru aceste
minunate colinde cântate cu un profesionalism desăvârșit, pentru urările pe care ni le-ați
făcut și vă rog să ne permiteți și nouă, instituției Consiliului Județean, împreună cu toți
cei prezenți aici, să vă urăm ”Sărbători fericite, alături de cei dragi”, un an nou fericit și
să ne întâlnim cu bine și în anul 2016! Mulțumim încă odată foarte mult și vă așteptăm
oricând, cu drag. După aceste pătrunzătoare colinde, să trecem și la problemele noastre.
Vă rog.

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Domnule președinte, aș vrea să propuneți
dumneavoastră, în calitate de conducător al ședinței, un moment de reculegere pentru
moartea mamei domnului deputat Ion Mocioalcă. Vă mulțumesc frumos.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Vă  propun,  să  păstrăm  un  moment  de
reculegere. 

Se păstrează un moment de reculegere.
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Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Doresc să vă mulțumesc pentru faptul că sunteți
prezenți astăzi,  la această convocare. Vă supun aprobării ordinea de zi a ședinței de
astăzi, cu un singur amendament. Avem în procedură de urgență un proiect de hotărâre
vis-a-vis de achiziționarea echipamentelor specifice pentru îmbunătățirea capacității și
calității  sistemului  de intervenție în situații  de urgență și  pentru acordarea asistenței
medicale de urgență și a primului ajutor calificat în Regiunea Vest. Vă propun să fiți de
acord cu introducerea pe ordinea de zi, a acestei hotărâri. La momentul respectiv, o să
vă spun concret despre ce este vorba. Având o întâlnire, zilele trecute, la Timișoara, la
ADIVEST, o să explic cam în ce situație ne aflăm acum, cu derularea acestui proiect.
Ceea ce facem acum, nu e decât să ne luăm niște măsuri  de precauție,  într-una din
variantele care o să apară. Noi sperăm, să nu fie nici un fel de problemă. După ultima
discuție cu ceilalți asociați, am căzut de comun acord, să încercăm să rezolvăm așa cum
este normal, ca între parteneri, fiecare să își asume partea care îi revine. Mulțumesc
mult.  Cine  este  ”pentru”?  Împotrivă?  Abțineri?  Se  aprobă  în  unanimitate.  Vă
mulțumesc. Domnul secretar, vă rog, procesul-verbal al ședinței…

Domnul  secretar  al  județului  Ciobanu  Darian:  Mulțumesc,  domnule
vicepreședinte. În mape aveți procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței ordinare din
data de 25.11.2015. Dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente? Dacă nu, cine este
”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. Mulțumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  validarea  mandatului  de  consilier  județean  al

domnului Minea Mihai.
Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Îmi spunea domnul secretar, mai devreme, că

această ședință trebuie să o începem cu o pauză. Eu am preferat să o începem cu niște
colinde,  așa că pauza intervine acum. După cum știți,  în ședința  trecută am revocat
mandatul colegului nostru Ionesie Ghiorghioni, urmând ca în această ședință, în urma
adresei pe care instituția Consiliului Județean a făcut-o partidelor, să validăm următorul
consilier pe listele de alegeri. De aceea, vă propun pentru început, în această pauză,
Comisia de validare să verifice toate documentele,  pentru a fi  de acord cu validarea
viitorului nostru coleg. Vă rog, domnul Spânu.

Domnul consilier Spânu Ion: Domnule vicepreședinte, stimați colegi, în legătură
cu  validarea  mandatului  noului  nostru  coleg,  am  de  făcut  câteva  precizări.  Prin
secretarul județului, am primit o scrisoare la Partidul Social Democrat, prin care ni se
cerea un punct de vedere în legătură cu următorul de pe listă, care se numea domnul
Anderca Gherga Toma, scrisoare primită de noi, de Partidul Național Liberal și Partidul
Conservator, către cele 3 partide era adresată această scrisoare. Am citit-o, am văzut
despre ce este vorba și surprinzător, pe ordinea de zi,  nu apare domnul Anderca, ci
apare domnul  Minea.  Pe bună dreptate,  ne-am pus întrebarea,  ce s-a întâmplat  între
timp? Pe masă am primit acum și un punct de vedere al domnului secretar, în legătură
cu  niște  aspecte,  după  părerea  noastră,  neclarificate  de  către  Autoritatea  Electorală
Permanentă. Domnul Anderca și domnul Minea au candidat pe listele Uniunii Social

5



Liberale, care după cum bine știți,  era formată din cele 3 partide: PSD, PNL și PC.
Domnul secretar ne spune aici și  a sublinitat ”Singurul aspect care necesită lămuriri
este:  domnul  consilier  județean...”  indiferent  cum se numește  dumnealui,  ”…trebuie
confirmat în scris de conducerea tuturor partidelor politice care au compus USL sau
doar de către partidul care l-a propus?”. Dumnealui face niște considerațiuni și la sfârșit
trage concluzia, că acest consilier poate fi validat numai prin semnătura partidului din
care făcea parte în momentul în care a fost candidat. Eu n-aș fi de acord cu acest punct
de vedere! V-aș sugera să cerem în regim de urgență, un punct de vedere al Autorității
Electorale Permanente, să vedem, ce ne spune în acest caz, pentru că nu știu dacă există
o practică în țară. Bănuiesc că și în alte localități, la consilii locale, la consilii județene,
au mai fost asemenea problematici. Să vedem dacă este unitară pe țară sau fiecare a
făcut după cum l-a tăiat capul. Deci acesta este un aspect pentru care eu v-aș propune să
amânăm această validare, până când nu avem un punct de vedere clar, de la autoritate.
În consecință, grupul nostru se va abține la vot, dacă trece, nu trece, această propunere.
Doi,  domnul  Anderca,  deci  următorul  de  pe  listă,  a  făcut  niște  scrisori  către
dumneavoastră, probabil că aveți cunoștință despre aceste scrisori și cred că era corect
să fie puse în mapă, să vedem punctul de vedere al următorului după listă. De asemenea,
era  corect  să  avem  și  actele  pe  care  Partidul  Național  Liberal  le-a  transmis
secretariatului.  Să vedem,  a fost  dat  afară,  și-a dat  demisia.  Nu știm despre ce este
vorba! Bineînțeles, că domnul Anderca, dacă va fi validat domnul Minea, după cum
scrie în această scrisoare, va acționa în contencios în termenul legal și instanța își va
spune punctul de vedere. Am făcut această pledoarie, puțin mai amplă. Probabil că ne
vom mai  întâlni cu astfel  de cazuri și  chiar că ne-am dori ca Autoritatea Electorală
Permanentă, fac o paranteză, vorbeam înainte cu domnul secretar, să-și spună un punct
de vedere clar, domnule,  nu ambiguu! Nu s-a dat un punct de vedere foarte clar, în
legătură cu asemenea aspecte. Vă mulțumesc.

Domnul  vicepreședinte  Iova Ilie:  Să știți  că și  la noi,  la început a fost  așa, o
dilemă, dar pe zi ce trecea, am reușit să rezolvăm toate aceste dileme. În primul rând,
vreau să vă spun, că am solicitat și în mod normal, primul lucru pe care trebuie să îl ai
pentru a  lua o asemenea decizie, este o hârtie de la partid, prin care ești sau nu ești
membru,  la  ora  actuală,  al  organizației.  Or,  organizația  reșițeană  ne-a  transmis  că
domnul  Anderca  nu  mai  este  membru  de  partid,  nu  mai  are  adeziune  și  nu  are
cotizația…Și la dumneavoastră, cred că este aceeași procedură, la partid! Dar trecând
peste toate aceste lucruri, vreau să vă spun, că domnul secretar a cerut puncte de vedere
de peste tot, a obținut absolut toate hârtiile strict necesare pentru a introduce pe ordinea
de  zi  o  asemenea  hotărâre.  Vă  stau  la  dispoziție  și  nu  știu,  nu  sunt  în  mapele
consilierilor? 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: La Comisia de validare.
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Sau la Comisia de validare, sunt toate. Domnul

secretar o să vă explice exact, despre ce e vorba. Cred că suntem în perfectă legalitate,
în ceea ce trebuie să luăm astăzi, ca și o decizie.
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Domnul  secretar  al  județului  Ciobanu  Darian:  Da.  Mulțumesc,  domnule
vicepreședinte. Domnul consilier, legislația s-a schimbat în timp. Am avut o lege bună,
Legea nr.67/2004, care e abrogată expres de Legea nr.115/2015. Din capul locului, pe
același  articol,  reluat  aproape  ad  litteram,  dispar  niște  sintagme  și  anume:  ”alianță
politică”,  ”alianță  electorală”  și  ”independenți”.  Acum,  ”independenții”,  din  punctul
meu de vedere, au dispărut nevoit, pe considerentul că, Curtea Constituțională a declarat
neconstituțională  celebra  Ordonanță  nr.55,  dar  ”alianțele  politice”  și  ”alianțele
electorale”, nu. Eu am transmis o adresă, pe care o aveți în mape, pe o simetrie a actelor
juridice și m-am gândit să mă adresez tuturor partidelor politice care au compus alianța
politică, de data asta,  numită USL. N-am primit  nici un răspuns,  nici de la Partidul
Conservator și nici de la Partidul Social Democrat. În schimb, am primit răspunsuri de
la PNL, în care ni se aduce la cunoștință faptul că domnul Anderca nu mai este membru
al Partidului Național Liberal, din iulie. Pe cale de consecință, am mai primit un răspuns
de la domnul Vasiloni, care a fost următorul pe listă, respectiv poziția 23, care a fost
numit consul în Ungaria și refuză mandatul. Următorul pe listă era domnul Minea Mihai
și am primit o adresă confirmativă din partea Partidului Național Liberal. Punctul meu
de vedere, spun că, reflectă și luminează oarecum procedura validării. E susținut și de
două puncte de vedere ale Autorității Electorale Permanente! Nu o să dau citire în tot,
dar  unul  face  lumină  în  chestiunea  aceasta,  amintesc  articolul  8  alin.1  din  legea
partidelor politice, Legea nr.14, care spune că ”un cetățean român nu poate face parte în
același timp din două sau mai multe partide politice”. Asta e una. Doi, nu poți să reînvii
o ”alianță moartă”,  pe formalism,  cu titlul declarat,  pe un formalism excesiv de a o
reînvia, să așterni o semnătură, să îmi confirme un consilier al altui partid. Dacă ați
parcurs punctul meu de vedere,  legea trebuie aplicată în sensul  de a produce efecte
juridice, nu de a nu produce nici unul. Pentru că, dacă mi-ar lipsi o semnătură, fie de la
Partidul Conservator, fie de la PSD și situația putea să fie invers, de la PNL, dacă era
domnul Vasiloni! Ce făceam? Nu validam? Vă spun că este o sincopă legislativă, dar
doar în cadrul independenților! Acum, iau de lege lata, Legea nr.115, care nu îmi mai
vorbește de ”alianțe electorale” și nu îmi mai vorbește de ”alianțe politice”, ci doar cere
confirmarea expresă a partidului care l-a propus. Din punctul meu de vedere, e clar.

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Îmi permiteți și mie?
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog.
Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Eu, un singur lucru aș vrea, să vă rog, să

nu vă mai dați așa de tare la independenți! Mulțumesc. 
Domnul consilier  Spânu Ion: Domnul secretar, am citit punctul dumneavoastră

de vedere, am văzut. Eu ce am cerut aici? Chiar voiam, personal, să văd un punct de
vedere  al  Autorității  Electorale  Permanente,  unde  scrie  textual,  negru  pe  alb:  ”Da,
domnule, următorul după listă vine numai prin confirmarea partidului care l-a propus.”
Autoritatea  a  evitat  să  dea  această  posibilitate.  Eu  n-am  văzut  textul!  Dacă
dumneavoastră mi-l arătați…

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mă iertați. N-am pus în mape, a
fost  greșeala  mea.  N-am  pus  în  mapele  tuturor  consilierilor,  ci  am  pus  ca  și
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documentație, o are colega mea, Comisiei de validare. Există două puncte de vedere:
unul  dat  la  Consiliul  Local  Timiș  și  unul  dat  la  Consiliul  Local  Slatina Timiș.  S-a
validat un consilier local la Timiș, nu mai rețin numele, dar o să vedeți și concluzia de
final asta este, că e îndestulătoare semnătura și confirmarea unui singur partid politic!
Vă rog, să-i arătați domnului consilier, cele două puncte.

Domnul consilier Spânu Ion: E în regulă. Eu v-am spus punctul meu de vedere.
Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Și  pe  lângă  acestea,  exact  cum  precizați

dumneavoastră, mai devreme, persoanele care se simt lezate, au în contencios, pot să…
Nu are aceasta nici o legătură! Mai întâi, să vedem Comisia de validare, ce…

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Dacă îmi permiteți, procedura va
fi  următoarea:  o  să  avem procesul-verbal  al  Comisiei  de  validare,  după aceea  o  să
adoptăm hotărârea prin vot deschis, la care domnul consilier Minea se va abține și nu va
vota, iar după aceea va depune jurământul. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă promit că la următoarea ședință, vom forma
”grupul independenților”, ca să…

Domnul  consilier  Ștefănescu  Nicolae:  Toată  lumea  este  independentă  în
Republica România!

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Mai mult sau mai puțin!
Domnul  consilier  Ștefănescu  Nicolae:  Dacă  folosim  cuvântul  dependent  și

independent, ”dependent de ce” și ”independent de cine”!
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Până Comisia de validare își face treaba, vreau

să vă spun, așa cum presupuneți, până la sfârșitul anului vom mai avea încă o ședință de
consiliu, cel mai probabil în data de 29 sau 30. Vreau să vă spun că și noi suntem luați
oarecum, nu pot să spun pe nepregătite, pentru că așa se întâmplă în fiecare an. Știți
foarte bine, a fost votat bugetul. S-ar părea ca până în 30, e nevoie să am încă o întâlnire
cu primarii, vis-a-vis de alocarea unei sume de bani din defalcate pentru 2016… și ”să
facem Revelionul,  probabil,  împreună”.  Următoarea ședință  va fi  în prima perioadă,
prima săptămână a lunii ianuarie, probabil, pe undeva prin 8-10.

Domnul consilier Spânu Ion: Sperăm ca ordinea de zi să fie foarte scurtă.
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: O să fie foarte scurtă.
Domnul  consilier  Ștefănescu  Nicolae:  Domnule  președinte,  văd  că  durează

mult…
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Validarea.
Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Validarea. Până atunci, dacă durează mult

validarea, vreau să-i informez pe colegii mei de la PSD, că începând de astăzi îmi dau
demisia  din toate funcțiile de conducere din PSD, urmând ca să-mi exercit  celelalte
drepturi pe care le am și mi le-au atribuit cetățenii acestui județ. În legătură cu articolul
care a apărut astăzi în Ziarul online ”Argument”, îmi rezerv dreptul ca după această
ședință să avem o discuție cu presa, en detail. Vă mulțumesc.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Presa  deja  este  nerăbdătoare!  Comisia  de
validare…
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Domnul consilier Cojocariu Ioan: Noi nu trebuia să auzim, ceilalți de la PNL nu
trebuia să auzim, ce voiai să spui? De ce te-ai adresat doar colegilor de la PSD? Că
trebuie să fii respectat și de noi!

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Colegilor din Consiliu!
Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Vă rog, să respectați anumite discipline și să

vorbiți prin intermediul președintelui de ședință. După ședință, pe culoar, puteți discuta!
Comisia de validare, cu 4 voturi ”pentru” și o abținere, a validat această candidatură a
domnului Minea. Supun la vot validarea domnului Mihai Minea în funcția de consilier
județean.  Cine  este  ”pentru”?  Se  înregistrează  19  de  voturi  ”pentru”.  Împotrivă?
Abțineri?  Să  fie  nominal.  Se  înregistrează  8  abțineri  (domnul  consilier  Brebu  Iosif
Dănilă,  doamna  consilier  Ciurel  Lenuța,  domnul  consilier  Țundrea  Ioan,  domnul
consilier Spânu Ion, domnul consilier Grindeanu Nicolae, domnul consilier  Stănescu
Ștefan,  domnul  consilier  Nedelcea Constantin Flavius și  domnul  consilier  Gubandru
Nicolae). 

Domnul Minea a fost votat ca și consilier județean și îl rog să vină alături de noi,
pentru următoarele 6 luni de mandat. 

Domnul  secretar  al  județului  Ciobanu  Darian:  Da.  Acum trebuie  să  depună
jurământul.  Domnul  Minea,  vă  rog,  să  veniți  aici.  Mâna  dreaptă  pe  Biblie  și  pe
Constituție  și  acum  o  să  repetați  după  mine,  următorul  jurământ,  o  să-l  citiți
dumneavoastră cum vă convine. Jurământul este formal, dar asta este. Religios? Deci
religios. ”Jur să respect Constituția și legile țării…

Domnul consilier Minea Mihai: ”Jur să respect Constituția și legile țării…
Domnul secretar al județului  Ciobanu Darian: …și să fac cu bună credință tot

ceea ce stă…
Domnul consilier Minea Mihai: …și să fac cu bună credință tot ceea ce stă…
Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: …în puterile și priceperea mea…
Domnul consilier Minea Mihai: …în puterile și priceperea mea…
Domnul  secretar  al  județului  Ciobanu  Darian:  …pentru  binele  locuitorilor

județului Caraș-Severin.
Domnul  consilier  Minea  Mihai:  …pentru  binele  locuitorilor  județului  Caraș-

Severin.
Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Așa să-mi ajute Dumnezeu!”
Domnul consilier Minea Mihai: Așa să-mi ajute Dumnezeu!”
Domnul  secretar  județului  Ciobanu  Darian:  Stați,  imediat,  să-l  semnați.

(Aplauze)
Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Felicitându-l încă odată pe noul nostru coleg,

domnul Minea, vreau să vă informez, că deja faceți parte dintr-o echipă cu care timp de
4 ani de zile am colaborat foarte bine, pentru binele acestui județ. Iar dumneavoastră,
stimați colegi, vreau să vă spun, că îl cunosc de foarte mult timp, pe domnul Minea, are
atât experiența, cât și expertiza necesară, pentru a fi coleg cu noi. Deci dânsul practic nu
începe un mandat, ci continuă o activitate pe care a depus-o pe parcursul mai multor ani,
în  ceea  ce  privește  administrația.  Eu  îi  urez  succes  în  continuare  și  doresc  să  se
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integreze cât  mai  repede în acest  colectiv,  căruia  eu personal  vreau să-i  mulțumesc
pentru întreaga activitate de 4 ani de zile, în cadrul acestui consiliu. Domnul Minea, vă
rog. 

Domnul consilier  Minea Mihai: În primul rând, vreau să vă mulțumesc pentru
acest vot de încredere și să vă spun că sunt onorat că fac parte din această echipă, așa
cum spunea domnul vicepreședinte. Vreau să vă spun că în continuare, vă veți putea
bizui cel puțin 6 luni, zic eu, pe onestitatea mea, pe o principială cordialitate, indiferent
de  opțiunea  politică  și  pe  o  putere  și  o  dorință  de  muncă  ce  vrea,  ca  împreună  cu
dumneavoastră, să ducă la acele împliniri de care județul nostru are nevoie, pentru a
deveni un reper al României, al mileniului 3. Vă mulțumesc încă odată și Dumnezeu să
ne ajute!

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  și  completarea  Hotărârii  Consiliului

Județean Caraș-Severin nr.128/23.06.2012 de constituire a Consiliului Județean Caraș-
Severin, cu modificările și completările ulterioare.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Este  vorba  despre  modificarea  listei  de
consilieri județeni, prin venirea domnului Minea, alături de noi.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Deci în unanimitate s-a votat. Mulțumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect  de hotărâre privind rectificarea bugetului  propriu al  Județului  Caraș-

Severin, pe anul 2015.
Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Este  vorba  despre  o  rectificare  pozitivă  a

bugetului propriu al Consiliului Județean, cu suma de 30.960,64 mii lei, atât la partea de
venituri, cât și la cea de cheltuieli. Cea mai importantă sumă, după cum puteți observa,
este suma de 24.978,32 mii lei, pentru sistemul integrat de management al deșeurilor.
Vreau să vă informez, ca o parte bună, după tot ce s-a întâmplat până acum vis-a-vis de
acest  proiect,  că  au  fost  finalizate  toate  stațiile  de  transfer  și  de  asemenea,  marea
majoritate a utilajelor din deponeul de la Lupac au fost aduse. Cu toate greutățile și cu
toate problemele, eu sper, ca împreună cu dumneavoastră, să finalizăm acest proiect la
termenul pe care l-am stabilit prin actul adițional, adică iunie, 2016.

 (În  conformitate  cu  prevederile  Legii  nr.393/2004,  domnul  consilier  Madina
Constantin Sorin se abține de la votul hotărârilor 3, 4, 5, 6, 7, 8 și 11 de pe ordinea de
zi, având un interes personal.)
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Supun la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot  art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.V al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
(Se înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă
hotărârea. 

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean

nr.27/12.02.2015 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituțiilor și
serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Județean sau finanțate de către acesta,
pe anul 2015, modificată.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Pe  cale  de  consecință,  să  modifică  bugetul
Consiliului Județean.

Supun la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot  art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
(Se înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă
hotărârea. 

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean

nr.30/12.02.2015 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituțiilor și
serviciilor de sub autoritatea Consiliului Județean sau finanțate de către acesta pe sursa
E, pe anul 2015, modificată.
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Domnul vicepreședinte Iova Ilie: La fel, pe cale de consecință, știți foarte bine că
aproape în fiecare ședință, modificăm aceste sume în interiorul bugetelor.

Supun la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot  art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
(Se înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă
hotărârea. 

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean

nr.31/12.02.2015  privind  aprobarea  bugetului  de  venituri  și  cheltuieli  al  Spitalului
Județean  de  Urgență  Reșița,  instituție  de  sub  autoritatea  Consiliului  Județean  sau
finanțată de către acesta pe sursa F, pe anul 2015, modificată. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de modificări în interiorul bugetului
la Spitalul Județean. 

Supun la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot  art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
(Se înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă
hotărârea. 

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean

nr.32/12.02.2015 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituțiilor și
serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Județean sau finanțate de către acesta
pe sursa G, pe anul 2015, modificată și completată.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Supun  la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este
„pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se  înregistrează  o  abținere  a  domnului  consilier
Madina Constantin Sorin).

Supun la vot  art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).
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Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
(Se înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă
hotărârea. 

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean Caraș-

Severin  nr.36/12.02.2015  privind  aprobarea  ”Programului  lucrărilor  de  drumuri
județene” pentru anul 2015, cu modificările ulterioare.

Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: După cum știți, la începutul anului 2015, am
alocat suma de 12.550 mii lei, pentru întreținerea pe timp de iarnă, pentru întreținerea pe
timp de vară și a mai apărut ulterior, acea înregistrare a circulației rutiere pe drumurile
județene. Pe lângă acest lucru, dacă vă aduceți  aminte,  la ultima repartiție făcută de
către Guvern, în urma consultării cu primarii, a rezultat o sumă de 4.766 mii lei, pe care
i-am oprit pentru drumurile județene și urmează din primăvară să începem lucrările pe
care le-am propus pentru 18 sectoare de drum, din intravilanul comunelor. Vă anunț că
este, probabil pentru prima dată, când la începutul anului 2016, vom avea 12.153 mii
lei,  care  deja  să-i  putem  aloca  drumurilor  din  județul  Caraș-Severin,  drumurilor
județene. Sper ca în urma bugetului pe care îl vom aproba, să mai alocăm încă niște
sume,  în  așa  fel  încât  să  avem o sumă de  bani  care  să  ducă  la  reabilitarea  acestor
drumuri județene din județ, care stau într-o situație foarte proastă. 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Domnul președinte…
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog.
Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Vin la dumneavoastră, cu rugămintea, deja

văd că este un început foarte bun, de a repartiza aceste fonduri pe drumuri județene
nominalizate și nu pe sectoare, cum ar fi: Oravița, Bocșa, Reșița, Valea Almăjului, Zona
5-Caransebeș, Zona 6 – Băile Herculane ș.a.m.d. Deci astea nu spun prea mult! Dacă o
să trecem, să repartizăm aceste sume, direct pe tronsoanele de drumuri județene, atunci
va exista un absolut corect control asupra sumelor care vor fi alocate. Vă mulțumesc.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Da.  Eu  mi-am  propus,  să  dăm  dovadă  de
transparență totală vis-a-vis de alocarea acestor sume. După cum observați, avem cele
18  sectoare  de  drum,  inclusiv  pe  poziții  kilometrice,  hectometrice,  adică  lungimea
sectoarelor.  Ceea  ce  vă  pot  spune  însă,  este  că  această  listă,  tot  cu  acordul
dumneavoastră, va putea fi schimbată funcție de prioritățile care apar sau dacă hotărâm
într-o anumită zonă să facem mai mult decât ne-am propus, atunci putem aloca acești
bani. Însă, eu sper ca aceste lucrări să se vadă și să rămână mult după mandatul nostru.
Vă rog.

Domnul consilier Spânu Ion: Domn' președinte, eu vreau să ridic o problemă de
principiu, aici, în legătură cu procedurile de derulare a contractelor de licitație pentru
deszăpeziri. După câte știu eu, acum se fac aceste proceduri, în luna noiembrie. De ce
nu se fac, să schimbăm cumva termenele acestea, să le facem, domnule, prin august –
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septembrie, când vine iarna, noi să avem contractele încheiate! Nu ne apucăm acum, în
toiul iernii, când vine zăpada. Acum, din fericire, e cald și se anunță vreme frumoasă.
Dar, de exemplu anul trecut, ne-a prins iarna, cu muntele blocat și noi n-aveam licitațiile
terminate.  E  așa  de  greu  să  schimbăm  aceste  proceduri?  Nu  procedurile  ca  atare,
termenele când începem să le facem.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Nu, nu este greu deloc. Eu vă spun, anul trecut
a fost oarecum o situație specială pentru sectorul de drum Brebu– Slatina Timiș, acesta
fiind dat în funcțiune destul de târziu, el nefiind prins în contractele, care după știința
mea, sunt contracte în derulare și sunt până anul viitor, în luna mai, unele dintre ele sunt
chiar pe 3 ani. 

Domnul invitat Andrițoi Marius: În 15 ianuarie, cele de iarnă, pe zona de munte,
pe 3 ani. 

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Cele  de  iarnă  expiră  toate  în  15  ianuarie?
Muntele,  Muntele  Mic,  e  pe  3  ani.  Și  celelalte  zone,  în  ianuarie!  Propunerea
dumneavoastră este una foarte bună și eu sper, ca pentru anul următor, să avem toate
aceste  contracte,  doar  că  procedura  de  licitație…Și  eu  îmi  doresc  să  intrăm într-o
normalitate, vis-a-vis de aceste…Vă rog, domnul Gubandru.

Domnul consilier  Gubandru Nicolae: Eu aș dori să am o intervenție scurtă. Să
discutați cu constructorii și cu cei care lucrează la drumuri, în speță. Domnule, să nu
mai foreze locurile unde trebuie plombat și să aștepți 4-5 luni cu situația asta! Ne e mult
mai greu. Mai bine să nu se mai apuce! Dai câteodată noaptea, într-o groapă din aceea,
că se duce roata!

Domnul  vicepreședinte  Iova Ilie:  Da.  Aveți  dreptate!  Tehnologia  nu prevede.
Adică, dacă astăzi ai forat și ai închis sectorul, a doua zi s-au frezat. M-am gândit că fac
foraje,că mai frezează din când în când a doua zi, cel târziu, dar să acoperi cu mixtură
asfaltică. 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Dacă îmi permiteți? 
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog.
Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Legislația cu privire la achizițiile publice a

fost  complet  modificată  și  s-a  înființat  instituția  A.N.A.P.,  Agenția  pentru  Achiziții
Publice,  prin  reunirea  tuturor  celor  care  până  acum concurau  la  achizițiile  publice.
Începând de foarte curând timp, această agenție funcționează la nivelul Regiunii 5 Vest.
M-am bătut și mă voi bate în continuare, chiar din calitatea de independent, să o aduc în
Reșița, acea agenție care are 16 oameni la nivelul Regiunii 5 Vest. Nu de altceva, dar și
Caraș-Severin sunt oameni deștepți, nu numai în Timiș! De aceste achiziții se va ocupa
această entitate, de la A la Z. Mai mult, vreau să vă spun, că această entitate va urmării
și modul de implementare a acestor contracte, care și-au făcut achizițiile, prin ei. Vă
mulțumesc, domnule președinte. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Și eu vă mulțumesc.
Supun la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se

înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).
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Supun la vot  art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
(Se înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă
hotărârea. 

*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre pentru stabilirea normativelor proprii de cheltuieli privitoare

la acțiunile  de protocol,  costurile pentru convorbiri  telefonice,  precum și  dotarea cu
autovehicule  din  parcul  auto  al  Consiliului  Județean  Caraș-Severin,  precum  și  al
instituțiilor și serviciilor publice din subordine. 

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  După  cum  știți,  Ordonanța  Guvernului
nr.80/2001 a fost modificată prin Legea nr.258/2015, vis-a-vis de aceste costuri. Ceea
ce  vreau  să  vă  comunic,  este  faptul  că  în  urma  discuțiilor  pe  care  le-am purtat  cu
directorii din cadrul aparatului Consiliului Județean, am tras concluzia că noi păstrăm,
încadrându-ne până acum în cotele care erau stabilite prin ordonanță, le pe păstrăm pe
acelea,  fără  a  le  majora.  Discutam cu doamna director  economic  și  probabil,  dânsa
spune și am văzut cu toții, că 2015 a fost un an bun din punct de vedere financiar, s-ar
putea ca 2016 să nu fie la fel. Știți foarte bine că avem niște proiecte majore, care acum
sunt la final și  s-ar putea să apară situații  în care anumite lucrări să fie considerate
neeligibile și noi ne-am asumat, Consiliul Județean, că vom suporta aceste cheltuieli,
pentru că proiectele trebuie să meargă înainte. De asta o să încercăm să fim cât se poate
de  riguroși  în  ceea  ce  privește  cheltuielile,  atât  ale  Consiliului  Județean,  cât  și  ale
direcțiilor din subordine. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.8 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.9 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.10 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect de hotărâre  privind constituirea unui drept real de administrare  asupra

imobilelor denumite ”Spitalul Județean-Staționar I, Staționar II și Staționar III”, situate
în municipiul Reșița, aflate în domeniul public al județului Caraș-Severin, în favoarea
Spitalului Județean de Urgență Reșița.

Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Propunem acest proiect de hotărâre, deoarece
după  cum  știți,  dorim  accesarea  unor  proiecte  cu  finanțare  europeană  sau
transfrontalieră pe aceste staționare. Atunci am decis ca în cadrul spitalului, acest drept
să fie constituit pe o perioadă de 10 ani, iar pentru Ambulanță, o să vedeți la următorul
proiect de hotărâre, e pe 5 ani.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.8 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.9 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept real de administrare asupra

imobilului situat în Reșița, Calea Timișorii, nr.26, aflat în domeniul public al județului
Caraș-Severin, în favoarea Serviciului de Ambulanță Caraș-Severin.
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Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de administrare pe o perioadă de 5
ani.

Supun la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot  art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.V al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.VIII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.IX al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
(Se înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă
hotărârea. Mulțumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin  nr.79/13.05.2014  privind  aprobarea  organigramei,  a  statului  funcţiilor  de
demnitate publică şi  a statelor de funcţii  ale aparatului de specialitate al Consiliului
Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Este  vorba  de  modificări  în  organigrama
Consiliului Județean. Este vorba de înființarea unui nou serviciu, Serviciul Cancelarie și
A.T.O.P.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.VI hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VII hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la  vot  art.VIII  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc.

Urmează  o altă serie de modificări ale organigramelor.
*

Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statelor de funcții ale

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin. 
Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Este  vorba  de  ”Serviciul  Telefonului

Copilului”.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.6 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.7 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.8 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.9 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?

Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc.
*

Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect de hotărâre  pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin nr.121/30.07.2013 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale
Camerei Agricole a judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Este vorba de două posturi downgradate. 
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Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumim.

*
Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  anexei  la  Hotărârea  Consiliului

Județean  nr.39/27.02.2014  privind  modificarea  Programului  de  transport  public
județean  de  persoane  realizat  prin  curse  regulate  pentru  traseele  din  judetul  Caraș-
Severin, pentru perioada 01.01.2014 - 30.06.2019, modificată. 

Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Este vorba de 3 trasee noi și o modificare de
orar al uneia dintre curse.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumim.

*
Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș -

Severin nr.166/30.09.2014 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale
Complexului  de  Servicii  Sociale  Comunitare  pentru  Persoane  Adulte  Reșița,  cu
modificările și completările ulterioare.  

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Supun  la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.V hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumim.

*
Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume:
17.Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2016, a concediului de

odihnă neefectuat  în  anul  2015,  de către  preşedintele  şi  vicepreşedintele  Consiliului
Judeţean Caraş-Severin, domnul Sorin Frunzăverde, domnul şi domnul Ilie Iova.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici, vă rog, dacă sunteți de acord, din ”motive
binecuvântate”, n-am reușit să efectuez zilele de concediu, așa că vă rog, dacă se poate
să votați această hotărâre. La fel și domnul președinte, care știți că din motive medicale
nu a reușit. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume:
18.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului manifestărilor culturale şi

activităţilor metodice ale Bibliotecii Judeţene ”Paul Iorgovici” Caraş-Severin, pe anul
2016.

Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Știți că este o uzanță, la fiecare sfârșit de an
aprobăm acest program. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri?
Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 19 al ordinii de zi şi anume:
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19.Proiect  de  hotărâre  privind  revocarea  mandatului  acordat  reprezentantului
Județului  Caraș-Severin în Adunarea generală  a asociaților  Asociației  de Dezvoltare
Intercomunitară ”Acvabanat” Caraș-Severin.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Știți  că  până  acum  au  fost  foarte  multe
probleme vis-a-vis de declararea stării de incompatibilitate a unora dintre primari sau
președinți  de consilii  județene,  datorită faptului  că erau reprezentanții  instituțiilor pe
care le conduc în aceste ADI-uri. Se pare că noua dispoziție legală spune că nu numai că
sunt incompatibili, dar sunt obligați să fie. Vedeți, legile se schimbă de la o zi la alta, ce
a  fost  declarat  incompatibil  acum o  zi,  poate  să  fie  obligatoriu  astăzi.  Pe  cale  de
consecință, avem 3 hotărâri pentru cele 3 ADI-uri, este vorba de ADI ”Acvabanat”, ADI
”Intercom Deșeuri Caraș-Severin” și ADIVEST-ul. 

Îi mulțumim domnului consilier Surdu, pentru modul în care ne-a reprezentat în
această asociație, însă suntem nevoiți, în baza legii, să-l revocăm. Supun la vot art.1 al
hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 20 al ordinii de zi şi anume:
20.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  și  completarea  Hotărârii  Consiliului

Județean nr.98/2008 privind aprobarea Actului Constitutiv și al Statutului Asociației de
Dezvoltare Intercomunitară ”Acvabanat” Caraș-Severin, cu modificările și completările
ulterioare. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Practic îl desemnăm pe președintele Consiliului
Județean în calitate de reprezentant al județului în Adunarea Generală a Asociaților, cu
posibilitatea ca dânsul să poată mandata din aparatul Consiliului Județean, o persoană
care să facă parte din această adunare. Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”?
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 21 al ordinii de zi şi anume:
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21.Proiect  de  hotărâre  privind  revocarea  mandatului  acordat  reprezentantului
Județului  Caraș-Severin în Adunarea generală  a asociaților  Asociației  de Dezvoltare
Intercomunitară ”Intercom Deșeuri Caraș-Severin”.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Aici, îi mulțumesc domnului Florentin Bocșan,
care și dânsul ne-a reprezentat foarte bine în această asociație. Vă propun votul acestei
hotărâri. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 22 al ordinii de zi şi anume:
22.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  și  completarea  Hotărârii  Consiliului

Județean nr.99/2008 privind aprobarea Actului Constitutiv și al Statutului Asociației de
Dezvoltare  Intercomunitară  ”Intercom  Deșeuri  Caraș-Severin”,  cu  modificările  și
completările ulterioare.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Supun  la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 23 al ordinii de zi şi anume:
23.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  și  completarea  Hotărârii  Consiliului

Județean  nr.139/2008  privind  aprobarea  participării  județului  Caraș-Severin  la
constituirea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru Managementul Situațiilor
de Urgență – ADIVEST, cu modificările și completările ulterioare.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Dorim  doar  să  completăm  cu  un  articol,
posibilitatea ca președintele să poată delega calitatea pe care o are, unui reprezentant al
aparatului  Consiliului  Județean.  Supun  la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.III hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulțumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 24 al ordinii de zi şi anume:
24.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea  și  completarea  Hotărârii  Consiliului

Județean Caraș-Severin nr.195/2006 privind numirea Comisiei tehnice de amenajare a
teritoriului și urbanism, cu modificările și completările ulterioare. 

Domnul  vicepreședinte  Iova Ilie:  Aici,  eu vă propun să o amânăm,  fiind vot
secret. Practic n-o să aveți încotro și va trebui să mă votați pe mine, în această comisie
sau dacă nu, asta este. 

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Dar e și vot secret!
Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  E  vot  secret.  Da.  Haideți  să  trecem  la

procedura  de  urgență și  avem:  ”Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii
Consiliului  Județean  Caraș-Severin  nr.71/24.04.2014  privind  aprobarea  promovării
proiectului  ”Achiziționare  echipamente  specifice  pentru  îmbunătățirea  capacității  și
calității sistemului de intervenție în situații de urgență și pentru acordarea asistenței
medicale de urgență și a primului ajutor calificat în Regiunea Vest etapa a III-a”. 

Așa cum vă spuneam, știți foarte bine, că noi am derulat până acum acest proiect
în condiții foarte bune, în sensul că ISU are o dotare tehnică, poate de invidiat pentru
multe  direcții.  Însă  acum,  ne  aflăm la  sfârșit  de  proiect,  cu  două  contracte  într-un
oarecare  impas.  Ceea  ce  vă  pot  spune,  este  faptul  că,  contractul  pe  care  îl  avem,
Consiliul  Județean  și  contractul  pe  care  îl  are  Consiliul  Județean  Hunedoara,  sunt
finalizate. În sensul că, mașinile noastre au fost vizualizate, au fost verificate și pot fi
livrate până în data de 29, în țară, ele producându-se în Polonia. Problema a apărut la
ceilalți doi asociați din ADIVEST, la Timiș și la Arad. Dânșii au solicitat niște mașini
ISU, mai  speciale  decât  ”foarte  speciale”  și  când a  ajuns  comisia  în  Polonia,  să  le
verifice, din motive de traducere, nu s-au înțeles exact condițiile impuse de caietul de
sarcini.  Materialele  din  care  era  confecționat  acel  utilaj  care  vine  pe  mașină,  nu
corespundeau. Erau altele decât cele stabilite și atunci, dânșii n-au dorit să le ridice.
Asta  putând  să  ducă,  într-un  final,  la  compromiterea  proiectului  și  practic  ”plata
frățească” a banilor,  că la urma-urmei,  suntem asociați  și  așa am stabilit,  de comun
acord, cei 4 reprezentanți  ai  celor 4 consilii județene. Însă nu cred că se va ajunge,
pentru că am găsit o soluție de mijloc, în așa fel încât să poată fi recepționate toate cele
4 utilaje. Apoi, dacă mai au pretenții ceilalți, în perioada de garanție, în perioada de
teste, să mai poată modifica. De fapt, ce am înțeles eu, că softul nu era perfect, cum și l-
au dorit dânșii. Chiar discutam cu domnul director Bâtea, spunea că dânșii doreau o
mașină,  în  care  să  fie  un  singur  șofer  și  practic  toate  comenzile  pentru  stingerea
incendiilor să fie din interiorul mașinii, să nu mai aibă altă persoană, cu furtunuri. De
aceasta vreau să vă supun această hotărâre, preventiv, dacă apare o situație neplăcută.
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Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate. 

Și acum să trecem la hotărârea 24, la votul secret. 
Se trece la vot în ordinea strigării.

*
Domnul  vicepreședinte  Iova Ilie:  Haideți!  Vă rog să  luați  loc.  Am înțeles  că

domnul Ștefănescu e asaltat de presă și nu putem să-l deranjăm. După anunțul terifiant
pe care l-a dat, a bulversat lumea politică a județului!

În urma numărării voturilor, candidatul Iova Ilie a obținut 26 de voturi ”pentru” și
două voturi „împotrivă”. Deci, hotărârea a trecut. Le mulțumesc celor împotrivă, pentru
că numai comisia asta îmi mai lipsea!

*

Se trece la discutarea punctelor 25, 26, 27, 28, 29 și 30 ale ordinii de zi şi anume:
25.Situația Plăților efectuate de S.C.Fabrica de Produse Lactate Oravița S.A.
26.Informare privind modul de îndeplinire a mandatului expres acordat domnului

Virgil Popa, prin Hotărârea Consiliului Județean Caraș-Severin nr.185/13.10.2015, în
vederea asigurării  îndeplinirii  procedurilor  legale  referitoare la lichidarea și  radierea
Asociației Clubului Sportiv Caraș-Severin.

27.Informare privind exercitarea mandatului expres de reprezentare a autorităților
publice tutelare în Adunarea Generală a Acționarilor a S.C.AQUACARAȘ S.A.

28.Analiza  modului  în  care  sunt  îndeplinite  sarcinile  ce  revin  administraţiei
publice judeţene pe linia pregătirii economiei şi teritoriului pentru apărare şi stabilirea
măsurilor ce se impun.

29.Informare  privind  nivelul  de  asigurare  a  securității  și  siguranței  civice  a
comunității, în 9 luni – 2015.

30.Întrebări. Interpelări.
Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Dumneavoastră  dacă  aveți  alte  probleme  la

”Diverse”? Vă rog, domnul Țundrea.
Domnul consilier Țundrea Ioan: Am vrut să spun câteva cuvinte, că astăzi este

21 decembrie. Am fost și în alți ani în centrul civic. Mi s-a părut așa, o lipsă de respect
din partea, nu știu, a județului, a Primăriei Reșița. Nimeni n-a comemorat ziua de 21
decembrie și Reșița este oraș martir. În 21 decembrie a fost o manifestație publică de
solidaritate cu Timișoara. Poate că ar fi bine să ținem cont de ziua de 21 decembrie
1989. Ca efect, suntem și noi aici! S-a schimbat un regim politic, a căzut conducătorul
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de atunci, Ceaușescu. Cred că ar trebui să fim mai atenți atunci când e vorba de această
zi, mai ales că Reșița este un oraș martir! Mulțumesc.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Aveți  perfectă  dreptate.  Chiar  discutam  cu
colegii, cu domnul secretar, propusesem ca la ședința festivă pe care o avem, să păstrăm
un… Haideți, să păstrăm un moment de reculegere pentru treaba asta!

Se păstrează un moment de reculegere. 

Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Mulțumesc. Și acum, nu ca o scuză, dar după
cum știți, atât Primăria cât și Consiliul Județean, anul acesta, au avut un an destul de
delicat și am avut astăzi ședință. Consiliul Județean a avut reprezentare, a participat la
aceste festivități. Însă, este destul de greu de acoperit întreaga paletă! Vă rog, domnul
Minea.

Domnul consilier Minea Mihai: Îmi pare rău că nu este presa aici, sper totuși să
vină până termin eu. Nu voi fi lung, dar vreau să vă spun un lucru cu care mă mândresc
și  ne  mândrim  cu  toții.  În  ciuda  tuturor  necazurilor  cu  care  s-a  confruntat
AQUACARAȘ,  mâine  are  loc  o  vizită  neprotocolară,  pot  să  vă  spun,  rețineți,
neprotocolară, la  stația de epurare din Caransebeș.  Este o stație care a costat  27 de
milioane…

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Milioane de euro.
Domnul consilier  Minea Mihai: Da și care este gata. Chiar dacă termenul de

finalizare  este  în  16 februarie,  ea  mai  are  doar  de amenajat  puțin spațiile  din jurul
clădirilor. Este o stație ultramodernă cu care ne vom mândri, pe lângă funcționalitate
este și un lucru extraordinar! Deci acolo unde se poate și dovada este că sunt locuri în
care se poate. Încă odată, eu zic că este un lucru extraordinar ce a făcut AQUACARAȘ,
în sensul că a putut. Și firma care a lucrat aici, a fost o firmă care s-a ținut de treabă.
Este un lucru pe care ar trebui să-l remarcăm și să-l aplicăm și în toate celelalte 11
proiecte care ne-au mai rămas în județul Caraș-Severin. Mâine, cine dorește, să vină, să
vadă un lucru modern, îl poate vedea de la ora 1, în Caransebeș. Vă mulțumesc.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Da.  Chiar  discutam  în  operativa  de  azi
dimineață, deplasându-mă în ultima perioadă de timp la diverse întâlniri, cu colegii din
celelalte județe, vreau să vă spun că experiențe similare vis-a-vis de problemele care
apar în implementarea acestor  proiecte, le au cu toții.  Eu mă bucur de faptul că la
Caransebeș s-a reușit să se finalizeze acest obiectiv, care era un obiectiv strict necesar.
De  asemenea,  cred  că  sunt  încurajatoare  semnalele  pe  care  le  avem,  vis-a-vis  de
continuarea  acestui  proiect.  Ceea  ce  pot  să  vă  spun  și  vă  mulțumesc  încă  odată,
optimismul meu a fost real, am acoperit aceea garanție, urmând ca în zilele următoare,
actele sunt deja la notar, să mergem și să semnăm pentru ridicarea popririi pe bunurile
operatorului AQUACARAȘ. Eu sper ca acest proiect să fie finalizat, pentru că așa cum
spuneam, este cel mai mare proiect pe care îl are județul și nu știu dacă o să mai apară
în următoarea perioadă, un altul. La fel ca și cel pe deșeuri! Indiferent cu ce sacrificii,
aceste proiecte trebuie finalizate. Vă rog, domnul Ciobanu.
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Domnul consilier Ciobanu Mircea Paul: Domnul vice, am datoria morală față de
colegi, prin hotărârea și însărcinarea mea prin mandatul expres de a convoca acționarii
de la AQUACARAȘ. E de datoria mea să mai fac câteva sublinieri, pe lângă informarea
care am făcut-o, pentru că unii colegi, datorită dezinformărilor răutăcioase din partea
unor  oameni  politici,  din partea  unor  indivizi  interesați  în  a  coordona activitatea  la
AQUACARAȘ, au venit cu fel de fel de zvonuri, că e un dezastru la AQUACARAȘ!
Că e dezastru ca la fabrica de lapte! De fapt, nu știu câți cunosc situația adevărată din
AQUACARAȘ.  Eu  vreau  să  informez  consilierii,  că  față  de  hotărârile  și  punctele
prevăzute  în  mandatul  expres,  domnii  acționari  sau  reprezentanți  ai  acționarilor  au
aprobat în totalitate cele 4 puncte, cu toate că sunt un pic răutăcioase. Vă spun, ne-am
implicat  prea  mult  în  activitatea  unei  societăți  comerciale,  unde  managementul
performant poate să decidă asupra retribuirii directorului. Vreau să informez consilierii,
că AQUACARAȘ, pe 11 luni, are activitate economică pe profit și preconizează ca și la
sfârșitul  anului  să  realizeze  profit.  Deci  nu  putem spune,  atât  timp  cât  o  activitate
economică este pe plus, că e un dezastru într-o unitate. Dezastrul a fost creat de către un
funcționar public de la ANAF, directorul ANAF-ului din Caraș, prin faptul că a fost o
intervenție politică și a blocat, mai ales pe baza unui vid legislativ, n-a vrut să înțeleagă
activitatea  AQUACARAȘ.  Mai  ales,  n-a  vrut  să  înțeleagă  esența  cuprinsă  chiar  în
motto-ul și dacă vreți, în organizarea acestei societăți, că ”aqua este viață”! Inclusiv și
trebuie să o spun cu toată tăria și cu toată responsabilitatea, Prefectura a stat și n-a făcut
nici  o  acțiune.  Pentru  că  era  de  datoria  prefectului,  a  subprefectului,  să  meargă  la
București, să rezolve problema. Chiar dacă e un vid legislativ și unii ne pun bețe în
roate, noi trebuie să o rezolvăm. Toată răutatea a pornit de la faptul când s-a acordat
milionul de euro și când Consiliul Județean a devenit majoritar. N-am acceptat ca să
dăm banii diferitelor primării, ca să dirijeze dumnealor, după bunul plac. Pe mine mă
bucură  faptul  că  un  stimat  coleg  care  a  venit  astăzi  între  noi,  apreciază  activitatea
AQUACARAȘ-ului.  Probabil  că  vom  mai  auzi  de  alte  lucrări  și  veți  vedea  și
dumneavoastră când vor fi finalizate. S-a început o acțiune și noi trebuie să fim alături
de cei  care lucrează în această  unitate,  mai  ales  că ei  au înțeles și  cu reducerea de
personal.  Dar aici trebuie să fim foarte indulgenți, nu indulgenți și mai ales trebuie să
fim raționali! Sunt oameni specializați, pe care nu-i poți da afară, la grămadă. Mai ales,
că sunt oameni care se joacă cu viețile oamenilor. Nu poate să trateze oricine, apa! Nu
poate să facă niște intervenții la instalațiile de canalizare și la instalațiile de alimentare
cu apă, oricine. Sunt oameni meseriași, care la orice oră fac intervențiile din zi și din
noapte, când sunt necazuri. Consiliul de Administrație a preluat toate problemele trasate
prin mandatul expres care l-am transmis. Vor face în baza unui studiu de rentabilizare a
unității, reducerile de personal așa cum ne-am angajat, în funcție de necesități, mai ales
de posibilitățile de reducere a oamenilor,  pentru a nu crea perturbări și disfuncție în
alimentarea cu apă. Eu vă mulțumesc.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vreau să vă spun, că de la început am știut tot
ceea ce spuneați dumneavoastră.

Domnul consilier Ciobanu Mircea Paul: Dar n-a avut nimeni curajul să o spună!
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Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Eu nu am spus-o, dar am încercat pe cât posibil
să fac pe toată lumea să înțeleagă, că scopul final al acestui proiect este de a aduce o apă
de calitate în toate zonele, în primul rând ale orașelor județului și în al doilea rând,
pentru  POS-ul 2, pe celelalte comune care au intrat în asociere. Este adevărat că au fost
multe  disfuncționalități,  în  ceea  ce  privește  gestionarea  acestui  moment  neplăcut  în
derularea proiectului. Așa cum vă spuneam mai devreme, majoritatea județelor din țară
se întâlnesc cu aceleași probleme. Am spus-o totdeauna, că este păcat atunci când noi,
oamenii politici, încercăm prin orice mijloace să influențăm actul strict administrativ
sau în cazul celor doi operatori, că este ADI ACVABANAT sau AQUACARAȘ sau
INTERCOM DEȘEURI.  Până la urmă, important este că problemele, încet-încet, sunt
pe făgașul lor normal. Eu sper, ca într-un final, să fie apreciate toate activitățile pe care
le-am  derulat  atât  noi,  Consiliul  Județean,  prin  hotărârile  pe  care  le-ați  luat
dumneavoastră,  vis-a-vis  de  AQUACARAȘ,  cât  și  lucrarea,  în  sine,  când  va  fi
finalizată. Pentru mine a fost o surpriză foarte plăcută, faptul că înainte de termen, unul
dintre constructori a reușit să finalizeze stația de epurare de la Caransebeș, care vă spun,
e o lucrare mare, cu care Caransebeșul se poate mândrii mulți ani de acum înainte. Dacă
stau bine să mă gândesc, cred că în fișa postului la noi toți, este să facem lucrurile bune.
Cele rele pot să apară și atunci anumiți oameni pot să folosească aceste lucruri. Dar într-
un final, vă spun, lucrurile se rezolvă și e bine că sub mandatul nostru, atât cât mai este,
sperăm că aceste proiecte vor fi finalizate, mai cu greutăți, mai cu anumite costuri, dar
sunt pentru binele județului și asta contează cel mai mult.  

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Îmi permiteți?
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, domnul Ștefănescu. 
Doamna consilier  Turnea Iustina: Independentul Ștefănescu n-a fost când am

ținut momentul de reculegere pentru eroii Revoluției de la 1989. Vă rog, să vă ridicați și
să țineți…

Domnul  consilier  Ștefănescu  Nicolae:  Mă ridic  și  îmi  cer  scuze  pentru  asta.
Domnule președinte, ce voiam? Accept observația și critica, fiind îndreptățită, a colegei
noastre. Vreau să mă înțelegeți, că voi face un demers în nume propriu, un denunț penal
împotriva domnului Traian Băsescu, pentru subminarea economiei naționale și mă refer
la  creditul  pe  care  l-a  luat  de  la  Fondul  Monetar,  Banca  Mondială  și  Uniunea
Europeană, pentru că dețin toate informațiile cu privire la modul în care s-a luat acest
credit. Să vă explic! Înainte de a se lua acest credit, vă amintiți că domnia sa, domnul
Băsescu a apărut la televiziunea nu știu care și a spus că nu avem nevoie de nici un
credit. Atunci a spus adevărul! După aceea, a avut o vizită a tuturor bancherilor și l-au
întrebat:  ”Domnul… mai  vrei  președinte?” Dânsul a spus:  ”Da, vreau președinte,  în
continuare. Vreau!” ”Atunci vom proceda așa...” S-a întâmplat că în aceeași perioadă,
rezerva minimă obligatorie în valută, la toate băncile din România,  a fost diminuată
foarte mult, cu contribuția guvernatorului Băncii Naționale. S-a spus la data respectivă,
dacă vă aduceți aminte, că este sau va fi un ”gentlemen's agreement”, care de fapt a avut
loc la Viena, dar nu există nici un document scris, că nu va ieși nici un euro, din țară,
din  diminuarea  rezervelor  minime  obligatorii  de  la  bancă.  Lucrurile  stau  în  felul
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următor: au ieșit peste 20 de miliarde de euro! Toți cei care… bancherii respectivi au
zis: ”Stați cuminți, nici un fel de problemă. Puteți să luați dumneavoastră, vă ajutăm noi
să luați un credit de la Fondul Monetar Internațional. Dobânda e mică, 3,5%.” Și s-a
luat  acel  credit.  Dar rezervele minime obligatorii  dacă nu se  diminuau,  nu ne costa
3,5%! Nu ne costa nimic! Erau în România. Nu știu cum va explica domnul Traian
Băsescu, acest lucru. Vă mulțumesc pentru înțelegere. 

Doamna consilier Turnea Iustina: Momentul de reculegere!
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Și eu vă mulțumesc! Vă rog.
Domnul consilier Nedelcea Constantin Flavius: Deoarece în cadrul Direcției de

Administrare  a  Domeniului  Public  și  Privat,  în  ultima  perioadă  au  fost  mai  multe
evenimente, aș dori, dacă se poate, să ni se pună la dispoziție, ultimul raport de control
al Curții de Conturi. Ca să fim bine informați, cum zicea colegul nostru, că trebuie să
fim bine informați. Și aș mai vrea să primim o informare legată de comandamentul de
iarnă, în cadrul acestei direcții și de legalitate a acestui comandament de iarnă.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Am notat. O să aveți materialele pregătite.
Domnul consilier Nedelcea Constantin Flavius: Mulțumesc frumos.
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă mulțumesc și declar ședința închisă.

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          p.PREȘEDINTE,                                  SECRETARUL JUDEŢULUI,
       Ilie Iova

       VICEPREȘEDINTE                       Darian Ciobanu

FP/FP/ 1 ex.
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